
Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna nr 3 w Łodzi 
udziela pomocy dzieciom, ich rodzicom oraz nauczycielom 
przedszkoli, szkół podstawowych i oświatowych placówek 
niepublicznych znajdujących się w rejonie dzielnicy Łódź-
Śródmieście, a także dzieciom nieuczęszczającym do żadnej 
placówki, ale mieszkającym w Śródmieściu.

Do budynku prowadzi jedno wejście z ulicy 

Dowborczyków, należy wejść furtką i przejść chodnikiem do 

drugiej kamienicy znajdującej się w głębi podwórka, wejście po 

lewej stronie. 

Sekretariat Poradni znajduje się na 2 piętrze.

Możesz do nas zadzwonić na numer: 426767305, lub wysłać 

email na adres: kontakt@ppp3.elodz.edu.pl. 



Ogólny zakres pomocy: 

 udzielanie porad,
 wydawanie opinii,
 wydawanie orzeczeń o potrzebie nauczania 

indywidualnego lub kształcenia specjalnego,
 diagnozy psychologiczne, pedagogiczne, logopedyczne,
 terapie psychologiczne, pedagogiczne, logopedyczne.

Nie wymagamy skierowań. Pomocy udzielamy bezpłatnie, na 
wniosek rodzica lub prawnego opiekuna.

Zapewniamy możliwość kontaktu z pracownikiem w języku 
migowym, skorzystanie z toalety dla osób z 
niepełnosprawnością oraz schodoałazu.


